
借問站  友善服務真正讚

「借問一下，哪裡有好吃的？」、「借問一下，這裡的特產是什

麼?」。在旅行臺灣的旅途中有任何問題，來到借問站輕鬆的「借
問一下⋯⋯」，就會有讓人讚不絕口的驚喜！

為了以「歡喜相借問」的臺式熱情服務，協助自由行旅客解決疑

難雜症，交通部觀光署特別與全臺友善店家與服務單位合作設立

「借問站」，讓遊客輕鬆暢遊臺灣。

來到「借問站」的門口，您會看見黃底黑字的圓形「借問站」招

牌，借問站裡除了有地圖資訊看板與友善的旅遊諮詢服務外，並

設有WiFi熱點與QR code引導至雲端提供各項旅遊服務。

「借問站」讓您的旅遊過程融入了「在地」與「人情味」，就是

想為旅人創造一遊再遊、一「遊」未盡的感動體驗，可看見臺灣

之美，也感受熱情臺灣。請大家「免拍謝」，快去借問一下！。

 人生地不熟•一問解千愁

Information Station–Truly Outstanding Friendly Service
“Excuse me, where can we taste great food?” “Excuse me, what are 
the specialty products of this region?” If you have any question during 
your journey in Taiwan, come to the Information Station and say “Excuse 
me~”You may be pleasantly surprised!

In order to help independent travelers have their question answered 
via friendly, Taiwanese-style service, the Taiwan Tourism Bureau has 
collaborates with friendly stores and service providers throughout Taiwan to 
establish  “Information Stations” that help visitors in Taiwan.

You can spot an “Information Station” by its yellow, round“Information 
Station”sign with black letters.Besides wall maps and friendly travel 
information services, the station also has a Wi-Fi hotspots and QR codes 
that guide visitors  to a variety of cloud-based travel services.

Information Stations add “local characteristics”and“hospitability” to 
your journey. The aim is to create moving experiences that will encourage 
visitors to come back time after time, so that they can continue to enjoy the 
beauty of Taiwan and the warm hospitality of her people.

Come on, don't be shy; everyone is invited to make inquiries at the 
“Information Station”!

24HR toll-free travel information hotline: 0800-011765

New Information Stations–Enjoy friendly experiences

24小時免付費旅遊諮詢服務熱線         0800-011765

24小時免付費旅遊諮詢服務熱線         0800-011765

借問站資訊 周邊地區旅遊諮詢服務

謝謝農場

位於南投水里上安村的謝謝農場，秉持著環保愛地球的理

念，積極推動食農教育，於當地成功建立品牌知名度與好

口碑。農場設計推出一系列有趣的農事體驗活動，讓民眾

到此不但有吃、有玩，還能增長農業小知識，是個體驗農

村生活的好地方。

Grateful Growers
Grateful Growers, situated in Shuili's Shang'an Village, Nantou 
County, has built a good reputation from actively promoting agri-food 
education based on the concept of environmental protection. The 
farm designs a series of farming activities from which visitors can 
have fun and also learn a lot about agriculture during their visit.

南投縣 i-center旅遊服務體系

向山遊客中心 南投縣魚池鄉水社村中山路599號 049-2341256

伊達邵遊客中心 南投縣魚池鄉日月村文化街127號 049-2850289

車埕遊客中心 049-2774981

埔里遊客中心 南投縣埔里鎮中山路四段191號 049-2916060

竹山遊客中心 南投縣竹山鎮竹山路58-9號 049-2657668

鹿谷遊客中心 南投縣鹿谷鄉中正路一段128號 049-2755322

Taichung, Changhua, Nantou i-center Travel Service System

Xiangshan Visitor
Center

No. 599, Zhongshan Rd., Yuchi 
Township, Shuishe Vil., Nantou County 049-2341256

ItaThao Visitor
Center

No. 127, Wenhua St., Sun Moon Vil.,
Yuchi Township,  Nantou County 049-2850289

Checheng 
Visitor Center

No.127 Minquan Lane, Checheng Vil.,
Shuili Township, Nantou County 049-2774981

Puli Visitor
Center

No. 191, Sec. 4, Zhongshan Rd., 
Puli Township, Nantou County

049-2916060

Jishan 
Visitor Center

No. 58-9, Zhushan Rd.,
Zhushan Township, Nantou County 049-2657668

Lugu Visitor
Center

No.128, Sec. 1, Zhongzheng Rd., 
Lugu Township, Nantou County 049-2755322

南投縣水里鄉車埕村民權巷127號

台灣好行  輕鬆出遊好方式

「台灣好行（景點接駁公車）」服務將旅客從景點附近的臺鐵、

高鐵等交通場站接送至主要觀光景點，是想自行規劃行程又不想

開車或跟團的旅客，節能減碳與輕鬆出遊的好方式。

Taiwan Tourist Shuttle – The Easy Way to Travel
The“Taiwan Tourist Shuttle”is a bus service designed exclusively to 
help travelers, both local and foreign, get around Taiwan with the utmost 
convenience and economy. From Taiwan Railways train stations and High 
Speed Rail stations, the shuttle buses take travelers to nearby tourist 
attractions, covering all of the island's main scenic destinations.  The Taiwan 
Tourist Shuttle is the easiest and most convenient way to travel for people 
who are without their own transportation and are not with a tour group. It not 
only allows them to plan their itineraries flexibly, but also resonates with the 
new tourism trend of energy conservation and carbon reduction.

台灣觀巴 深度體驗悠遊臺灣之美

「台灣觀巴」集合全臺灣各大景點，規劃多種精采套裝行程，悠

遊臺灣特色風光、體驗在地文化，發現臺灣無限魅力！「台灣觀

巴」可直接至飯店、機場及車站迎送旅客並提供全程交通、導覽

解說、旅遊保險及低成行人數等貼心服務，讓您輕鬆體驗低碳小

旅行。 

Taiwan Tour Bus–In depth Appreciation of Taiwan's 
Splendors
The Taiwan Tour Bus covers major tourist destinations in Taiwan with a 
variety of dazzling travel itineraries, allowing you to travel the beautiful island 
of Formosa with ease and discover her infinite appeal! The Taiwan Tour Bus 
offers convenient, comfortable and friendly guided tours to a variety of top 
tourist destinations, with pick-up and drop-off at your hotel, airport, or rail 
station.Other thoughtful services such as travel insurance allow you to enjoy 
your sightseeing journey effortlessly and comfortably.

南投縣政府接受交通部觀光署補助 廣告

交通部觀光署
Tourism Administration, MOTC

台灣好行 • 台灣觀巴 



謝謝農場
地    址：南投縣水里鄉上安村水信路三段100號
電    話：049-2821035
綱    站：https://www.grgr.tw
營業時間：09:00-18:00

謝謝農場四季盛產優質農產品，更提供了多種農業體驗活動，近年
來與上安村民聯手推動農業觀光休閒產業有成，讓遊客可以親自農
作，體驗開心農場的樂趣，進一步在地農村文化。且謝謝農場位於
台21線上，是往信義風景區的必經之道，前往柬埔溫泉、草坪頭、
風櫃斗方向時不妨順道一遊。

Grateful Growers
Address: No. 100, Sec. 3, Shuixin Rd., Shang'an Village, Shuili Township, 
Nantou County
Telephone: 049-2821035
Website: https://www.grgr.tw
Business Hours: 9:00am-6:00pm

Grateful Growers grows high-quality produce all year round. It also 
promotes agriculture tourism by developing numerous farming activities 
through the collaboration with the local people. Visitors get to learn 
more fun from growing things by themselves when immersing in the 
culture of farming. Located on Provincial Highway No. 21, Grateful 
Growers must be passed by visitors leaving for Xinyin scenic area. If 
you plan to visit Jianpu Hot Spring, Caopingtou, or Fengguidou, you 
can drop by for a visit.

1  老五冒煙饅頭
南投縣水里鄉水信路二段8號
049-2821255
08:00–17:00
Old Five Bun 

 No. 8, Sec. 2, Shuixin Rd., Shuili 
Township, Nantou County

 049-2821255
 8:00am–5:00pm

2  郡坑國小
南投縣水里鄉水信路三段303號
巷8號
049-2821421
Jun Keng Elementary School 

 No. 8, Ln. 303, Sec. 3, Shuixin 
Rd., Shuili Township, Nantou 
County  049-2821421

3  泰發農場
南投縣水里鄉安村三部三路2號
049-2821329
09:30–17:00 採預約制
Tai Fa Farm 

 No. 2, Sanbu 3rd Rd., Ancun, 
Shuili Township, Nantou County 

 049-2821329
 9:30am–5:00pm

Prior reservation is required

4  梅林居
南投縣水里鄉三部七路3號
0963-248763
採預約制
Meilinju

 No. 3, Sanbu 7rd Rd., Shuili 
Township, Nantou County 

 0963-103781
 Prior reservation is required.

採預約制
Yiqing Farm

 No. 23, Futian Rd., Shangan 
Village, Shuili Township, Nantou 
County

 049-2821900
 Prior reservation is required.

10  上安陶甕牆步道
南投縣水里鄉
Shang An Taowengqiang Trail  

 S h u i l i  To w n s h i p,  N a n to u 
County
 

11  上安香菇農場
南投縣水里鄉水信路三段103巷
5號
049-2821199
Shang An Mushroom Farm 

 No. 5, Ln. 103, Sec. 3, Shuixin 
Rd., Shuili Township, Nantou 
County

 049-2821199 

12  棗安農場
南投縣水里鄉永福路40號48之1
0912-976820   
Zao An Farm 

 No. 40, 48-1, Yongfu Rd., Shuili 

16  哈客張樂活園
南投縣水里鄉水信路三段33號
049-2821078
Hakka Chang's LOHAS Garden 
Garden

 No. 33, Sec. 3, Shuixin Rd., 
Shuili Township, Nantou County

 049-2821078 

17  三智農場
南投縣水里鄉林朋巷6號
0933-498854
San Zhi Farm

08:00–17:00
 No. 6,  Linpeng Ln.,  Shuil i 

Township, Nantou County 
 0933-498854
 8:00am–5:00pm

5  阿成的家
南投縣水里鄉三部路36號
0963-103781
採預約制
A-cheng's home

 No. 36, Sanbu Rd., Shuili 
Township, Nantou County 

 0963-103781
 Prior reservation is required.

6  上安鵲橋
南投縣水里鄉
Shang Queqiao 

 S h u i l i  To w n s h i p,  N a n to u 
County

7  九芎坪民宿
南投縣水里鄉上安村永安路9號
049-2821198
Jiu Qiong Ping Homestay 

 No. 9, Yongan Rd., Shangan 
Village, Shuili Township, Nantou 
County

 049-2821198 

8  老五民宿
南投縣水里鄉上安村福田路
29號
049-2821005
Old Five Guesthouse

 No. 29, Futian Rd., Shangan 
Village, Shuili Township, Nantou 
County

 049-2821005 

9  奕青莊園
南投縣水里鄉上安村福田路
23號
049-2821900

Township, Nantou County
 0912-976820

13  明揚養蜂
南投縣水里鄉水信路三段75號
巷7號
0922-711204
09:00–17:00
Ming Yang Honey 

 No. 7, Ln. 75, Sec. 3, Shuixin Rd., 
Shuili Township, Nantou County 

 0922-711204 
 9:00am–5:00pm

14  上安合作農場
南投縣水里鄉水信路三段73號
049-2821699
Shang An Farm

 No. 73, Sec. 3, Shuixin Rd., 
Shuili Township, Nantou County

 049-2821699

15  甘喜農場
南投縣水里鄉安村巷102-14號
049-2821613
Ganxi Farm

 No. 102-14, Ancun Ln., Shuili 
Township, Nantou County

 049-2821613

鄰近資訊
Food╱Accommodation╱Places to go

More informations
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